
 

 

 

 

Tarnów, 3 grudnia 2024 r. 
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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XI sesji Rady Miejskiej 28 listopada 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Henryk Łabędź zawnioskował  
o podjęcie dyskusji na temat przebudowy ulicy Koszyckiej. Radny widzi potrzebę poszerzenia pasa do 
skrętu w prawo. W tym momencie przejechanie kilkuset metrów, spod górki do świateł, zajmuje nawet 
20 minut. Podkreślił, że ma świadomość, w jakim stanie jest budżet miasta, że nie ma możliwości 
wykonania tego własnym sumptem. Ale prosi o pamięć w tym temacie.   

W załączeniu pisemny wniosek radnego. 


